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内容概要

　　《英语考点精解与应试模拟(2011年版)》是根据教育部高校学生司和教育部考试中心颁布的《全
国各类成人高等学校招生复习考试大纲(专科起点升本科)(2011年版)》编写的。

　　本书分两部分：考点精解和应试模拟。
考点精解部分包括常考知识点的精简解释和说明，以及各类题型的答题技巧(配实例讲解)。
应试模拟是以历年真题为参照编制的模拟试题，与真题的题型相同、难度相当，并配有答案和解析。

　　阅读此书，能使考生加强知识点的理解和掌握，熟悉试卷的整体结构，了解试题的类型、难易度
，掌握答题技巧，通过做题检验复习效果，进一步巩固知识，从而获得理想的成绩。
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章节摘录

版权页：插图：Only one animal can walk 200 miles without stopping once to rest. It would take a person two
days andtwo nights to walk this far, and only one man has ever done it without stopping. What amazing animal
hassuch endurance？
 The camel！
The camel is well known for something else, too. It can cross an entire desertwithout a single drink of water. Its
body is built in a special way to help it store water and food.A person has just one stomach, but a camel has quite a
few. Within each stomach are layers andlayers of cells. These ceils are like tiny water balloons, storing liquids until
the camel needs them.When the camel drinks, the cells grow larger and larger. For a whole week, they can keep the
animal'sthirst away by sending water to all parts of its body.And did you ever wonder why the camel has a hump？
 The hump is a storage place for fat.Because it has this storage area, the camel does not need to eat very often. When
the animal needsenergy, the layers of fat serve as fuel to keep it going on the long, hot days in the burning sun.The
camel has one other gift that makes it well suited to arid regions. This gift is its amazingnose. A camel can smell a
water hole from miles away！
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编辑推荐

《全国各类成人高考专科起点升本科:英语考点精解与应试模拟(2011年版)》是由高等教育出版社出版
的。
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